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Förvaltningens förslag till beslut 

Remissen besvaras med stadsdelsförvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

 

 

Christina Rapp Lundahl     Britt Mattsson 

stadsdelsdirektör       avdelningschef 

 

 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd med 

anledning av en motion från Yildiz Kafkas (MP) om att knyta ihop Gustav 

Vasakyrkans gård med Odenplan. I motionen framförs också förslag om att 

rådslag om Odenplans gestaltning genomförs med medborgarrepresentanter från 

Norrmalm. 

 

Återställandet av Odenplan ingår i projekt Citybanan och är inget 

detaljplaneärende, varför en planprocess inte är aktuell enligt 

exploateringskontoret.  

 

Förvaltningen instämmer med motionären om att det finns behov av grönska på 

torget och att detta skulle bli mer attraktivt om det sträckte sig ända fram till 

kyrktrappan.  
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Bakgrund 

Kommunstyrelsen har begärt yttrande från bl.a. Norrmalms stadsdelsnämnd med 

anledning av en motion från Yildiz Kafkas (MP) om att knyta ihop Gustav 

Vasakyrkans gård med Odenplan. Yttrandet ska vara kommunstyrelsen tillhanda 

senast den 1 december 2010. Motionen bifogas. 

 

Ärendet 

Sammanfattning av motionen 

Under byggtiden för Citybanans pendeltågsstation vid Odenplan är torget uppgrävt 

och ska återställas, när bygget är klart. I motionen föreslås att ett 

medborgarrådslag genomförs för att medborgarna ska kunna påverka gestaltningen 

av det nya Odenplan. Medborgarrepresentanter skulle också kunna ingå i 

planarbetet som referenspersoner. Motionären föreslår att fackförvaltningarna och 

Norrmalms stadsdelsnämnd gemensamt utreder hur en ”omvänd planprocess” 

skulle kunna genomföras.  

 

Enligt motionären vill flera medborgare att Odenplan blir en grön oas och har haft 

som föreslag att torget knyts ihop med Gustav Vasakyrkans gård för att uppnå 

detta. Det medför att Upplandsgatan måste stängas av för trafik mellan Odengatan 

och Karlbergsvägen.  

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts inom parkmiljögruppen norra innerstaden. Information och 

synpunkter har inhämtats från exploateringskontoret. 

 

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Återställandet av Odenplan är inte en detaljplanefråga utan är en del av projekt 

Citybanans att bygga en ny pendeltågsstation, varför en planprocess inte är aktuell 

enligt exploateringskontoret. Enligt avtal med staden åligger det Citybanan att 

återställa torget i det skick det var innan bygget startade. 

  

På uppdrag av exploateringsnämnden genomförde exploateringskontoret ett 

rådslag om Odenplan med medborgarrepresentanter under åren 2008/2009, men 

avser inte att anordna flera sådana. Exploateringskontoret planerar att genomföra 

ett allmänt möte efter årsskiftet gemensamt med Citybanan, då planerna för 

Odenplans utformning kommer att presenteras.  

 

Odenplans betydelse som knutpunkt för kommunikationer kommer att öka i och 

med att Citybanans färdigställs. I samband med Odenplans tidigare omdaning 
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utreddes möjligheterna att stänga av Upplandsgatan för trafik mellan Odengatan 

och Karlbergsvägen av dåvarande gatu- och fastighetskontoret i samarbete med 

Storstockholms Lokaltrafik (SL). Förvaltningen kan inte bedöma om 

förutsättningarna har förändrats, men anser att det är lämpligt att frågan prövas på 

nytt av trafikkontoret och SL inför återställandet av projekt Citybanan. 

 

Förvaltningen instämmer med motionären om att det finns behov av grönska på 

torget och att detta skulle bli mer attraktivt om det sträckte sig ända fram till 

kyrktrappan.  

 

Bilagor 

Motionen 


